
Zápís z obhajoby doktorské disertační práce RNDr. Martina Vohníka ,,Interakce v rhi.
zosféře erikoidně mykorhizních rostlin,,,která se konala ďne I2.4.2007 na Katedře fyzto-
logie rostlin PřFUK v Praze

Předseda komise Prof. RNDr. Zdenék opatrný, CSc', představil RNDr. Martina Vohníka pří-
tomným ělenům komise a hostům akrátceje seznámil s Životopisnými daty týkajícími se jeho
odborných aktivit, tématem práce a publikaění činností'
Posudek školitele za nepřítomného Mgr. Miroslava Vosátku, CSc., @Ú AV ČR, Pruhonice)
přečetla konzultantka, doc. RNDr. Jana Albrechtová' Ph.D.
RNDr. M. Vohník seznámil přítomné s obsahem své disertační práce. Jasně vymezil obsah
zák|adních pojmů' týkajících se typů mykorhiz a DSE-asocíace, a systémem úzce formulova-
ná oténka (postupné cíle) _ jasná odpověď prezentoval řešení dané problematiky, která je ob-
sahem souboru publikací předkládanýchjako disertační práce. Výklad byljasný, přehledný,
věcný, vysoce obsaŽný i ltipný. Po kaŽdém tématickém celku bylo podáno jasně formulované
shrnutí. K prezentaci výsledků, včetně tabulek a velmi kvalitních obrázků z optického mikro-
skopu, byla pouŽita moderní projekční technika.
Předseda komise prof. opatrný požáda| přítomné oponenty, Ing. M. Kavkovou a RNDr. P.
Cudlína, aby přečetli své oponentské posudky. Na jednotlivé připomínky a dotazy obsaŽené
v posudcích RNDr. Vohník reagoval přesvědčivě, s projevy širokých znalostí řešené proble-
matiky a k plné spokojenosti přítomných členů komise.
Po vlastní obhajobě předseda oponentní komise otevřelobecnou diskusi. Týkala se problémů
faktických i metodických. Diskuse byla věcná i spekulativní, jasně se projevil široký a odbor-
ně fundovaný přehled obhajuj ícího'
Po ukončení obecné diskuse předseda komise vyzva| přítomné hosty, aby opustili jednací
místnost azahájlI neveřejné zaseďání komise. Přítomní členové komise i oponenti hodnotili
průběh obhajoby velmi kladně' Po otevřeném slovním hodnocení předseda vyzva| přítomné
členy komise' aby v tajném hlasování vyjádřili svůj názor. Všech sedm přítomných členů ko-
mise hlasovalo' všechny odevzdané hlasovací lístky byly platné a všechny hlasy kladné. o
hlasování byl sepsán protokol, kteý všichni přítomní podepsali.
Po té předsedazaháji| druhou veřejnou část zasedání,v níž vyhlásil ýsledek hlasování a in-
formoval přítomné o rozhodnutí komise podat návrh na udělení titulu,,Doktor.. (Ph.D.)
RNDr. Martinu Vohníkovi.

Y Praze dne 12.4.2007.

zapsala L. Pavlová

Prof. RNDI' Zdeněk opltrný, CSc.,
předseda komise pro obtiajobu


